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SUOMEN BRIDGELIITTO – FINLANDS BRIDGEFÖRBUND ry 

HALLITUKSEN KOKOUS 4/2022 

Aika: 28.6.2022 klo 18:00  

Paikka: etäyhteydellä 

Läsnä: Janne Seppälä  puheenjohtaja 
 Hulda Nyberg  sihteeri, toiminnanjohtaja  
 Milena Laitala  
 Petteri Nieminen 

Veijo Nikkanen  
 Fred Sundwall   
 Pekka Viitasalo   
 
Poissa:  Martti Meronen 
 Finn Wardi    
   
 
1 § Kokouksen avaus 

 SBL:n puheenjohtaja Janne Seppälä avasi kokouksen klo 18:00. 

2 § Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteerin valinta ja pöytäkirjantarkastajien valitseminen 

Sihteeriksi valittiin toiminnanjohtaja Hulda Nyberg. Pöytäkirjan tarkastajiksi 

valittiin Veijo Nikkanen ja Pekka Viitasalo. 

 Pöytäkirja julkaistaan liiton verkkosivuilla viimeistään viikon kuluttua  

 kokouksesta, sekä toimitetaan hallituksen postituslistalle. 

4 § Esityslistan hyväksyminen  

Hyväksyttiin kokouksen esityslista. (Liite 1) 

5 § Talousasiat (Liite 2) 

Fred Sundwall kertoi taloudellisesta tilanteesta. 

SBL:n taloudellinen tilanne on muuttunut heikommaksi, johtuen Bridge Areenan 
yhtiövastikkeen rajusta noususta.  

  Liiton on käytettävä budjetoitua enemmän rahaa Bridge Areenan vastikkeisiin. 

  Bridge Areenan pelaajamäärät eivät ole palautuneet toivotulla tavalla.  

Päätettiin Fred Sundwallin esityksen mukaisesti, että kerhojen vuokraa Bridge 
Areenan käytöstä nostetaan ensimmäisen kerran sitten vuoden 2007.  

Vuokraa nostetaan 1€ pelaajaa kohden. Kerhojen vuokra nousee syyskuun 2022 
alusta alkaen 4€ pelaajaa kohden. 



 

2 

Myös Helsingin Shakkiliiton kanssa käydään neuvotteluja vuoden 2023 
vuokratasosta. Janne Seppälä ja Fred Sundwall ovat yhteydessä HSL:ään. 

Lisäksi Bridge Areena OY:n liitolta saaman lainan takaisinmaksuaikaa on lisätty. 
Päätettiin, että velan takaisinmaksu tulee suorittaa vuoden 2024 loppuun 
mennessä.  

Toiminnanjohtaja Hulda Nyberg tiedottaa Bridge Areenaa käyttäviä kerhoja 
aiheesta.  

Panostusta jäsenhankintaan ei haluta vähentää, ja sovitut sitoumuksen halutaan 
toteuttaa. Kesäkuun lopulla vaikuttaa siltä, että SBL tulee kahden reilun 
ylijäämäisen vuoden jälkeen tekemään selvästi tappiollisen tuloksen.  

SBL:n kassan tilanne on erinomainen.   

PM-kilpailujen taloudellinen lopputulema selviää syksyn aikana kun kaikki laskut 
on saatu ja lähetetty.  

 

6 § Junioritoiminta ja bridgeä kouluihin-projekti  

Petteri Niminen kertoi asiasta. 

Vaikuttaa siltä, että projekti on paras toteuttaa paikallisesti kerhojen toimesta 
liiton vahvalla tuella.    

Aluevastaavat, koulutustoimikunta ja junioritoimikunta voisivat auttaa 
valmisteluissa ja tehdä materiaalia ja ohjeistukset osallistuville kerhoille. 

Päätettiin jatkaa asian käsittelyä Hangon kokouksessa heinäkuussa. 

   

7 § Kansainväliset asiat 

a) PM-kilpailujen tilanne 

PM-kilpailut menivät hyvin, lukuun ottamatta huonoa näkyvyyttä mediassa.  

Bridgen näkyvyyttä täytyy saada lisättyä, jotta media kiinnostuu lajista. 

Eri medioihin oltiin yhteydessä ennen kilpailua ja kilpailun aikana, mutta 
lupauksista huolimatta näkyvyyttä ei juuri saatu. 

b) Champions Cupin tilanne 

Toiminnanjohtaja Hulda Nyberg kertoi tilanteesta.  

Pelipaikka ja hotelli on nyt sovittu. (B-19) Lisäksi vapaaehtoisia on pyydetty 
mukaan ja joitakin on jo saatu varmistetuksikin.  

Itse kilpailun yksityiskohdat ja yhteystoimet ovat vielä auki, sillä EBL ei ole vielä 
tarkentanut asiaa.  

Finn Wardi on yhteydessä EBL:n kansliaan asiassa. 
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c) NBU 

NBU (Nordic Bridge Union) piti kokouksen Kuopion PM-kilpailujen yhteydessä. 
Kokouksessa valittiin Finn Wardi jatkamaan NBU:n puheenjohtajana ja Hulda 
Nyberg jatkamaan NBU:n sihteerinä kaudelle 2023-2024.  

Seuraavat PM-kilpailut päätettiin pitää ensi vuonna 2023 Ruotsissa 1.-4.6. 
Örebrossa. Samanaikaisesti järjestetään myös junioreiden PM luokissa U26 ja 
U21. 

Kokouksessa käytiin läpi myös EBL:n varsinaisen jäsenkokouksen 
äänestyssopimuksia ja tavoitteita. Pohjoismainen linja oli hyvin yhtenäinen.  

d) EBL hallitus 

EBL:n hallitus valittiin kesäkuussa Madeiralla. Pohjoismaiset ehdokkaat valittiin 
hallitukseen ja muutenkin valinnat olivat pohjoismaisen linjauksen mukaisia.   

 

8 § Kerhokilpailunjohtajakoulutus 

Kati Sandström järjestää kilpailunjohtokoulutuksen taso 1 Turussa 20.8.2022 

alkaen klo 11:00. 

Päätettiin, että SBL:n hallituksen koulutusmyönteisen linjauksen mukaisesti 

koulutus on osallistujille (1/kerho, mikäli tilaa jää voi useampi samasta kerhosta 

osallistua) osallistumismaksuton.  

Liitto maksaa kouluttajan palkkion.  
Koulutuksen jälkeen kirjataan hallituksen pöytäkirjaan osallistujamäärät.  

 

9 § Mestaripistepalkitseminen välillä 300-1000 

Keskusteltiin mestaripistepalkitsemisesta välillä 300-1000 (suurmestari - life 
master). Todettiin, että tällainen huomio olisi tarpeen. 

Annettiin uuden arvonimen ja merkin pohdinta KKOR:n tehtäväksi rajauksin, että 
raja on 600.  

Keskusteltiin myös siitä, että suurmestareille tulisi tehdä merkki.  

Päätettiin antaa myös tämä asia KKOR:n tehtäväksi.  

10 § Bridgeliigan tilanne 

Bridgeliiga alkaa syksyllä ja AOR on kokoontunut asian tiimoilta.  

AOR keskusteli nousukarsinnan järjestämisestä RealBridgessä, koska osallistujia 
on usein todella laajalta alueelta.  

SBL:n hallitus päätti, että nousukarsinta järjestetään jo tänä vuonna 
Realbridgessä. 
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11 § Etelä-Itäinen aluevalvoja 

Jätettiin asia käsittelemättä ja siirrettiin se Hangon kokoukseen. 

12 § Muut asiat 

• Hyväksyttiin ja liitetään Signal-kokuksen pöytäkirjat SBL:n hallituksen 
kokouksen pöytäkirjan 4 liitteeksi, (Liitettynä lopussa) 

• Hulda Nyberg kertoi pohjoismaisista ideoista kerhojen jäsenrekrytoinnin 
aktivointiin. Hallitus jatkaa asian kehittämistä.  

Suomessa kerhojen pelaajat voisivat kertoa lajista työpaikoilla ja muiden 
harrastusten parissa. Kerhojen aktivointia mukaan voisi tehdä 
aluevastaavien käydessä kerhoilla.  

• Hulda Nyberg kertoi SM-viikon tilanteesta lyhyesti. Järjestelyt ovat 
hyvässä vauhdissa. Lajia esitellään Salon torilla torstaina 30.6. 

• Hangon pelitila on tänä vuonna Hangon Casino. Toiminnanjohtaja käy 
sopimassa käytännöistä Casinolla 30.6.2022. 

• Fred Sundwall kertoi, että koulumajoitus Hangossa on sovittu ja avainten 
haut yms. on järjestetty. 

• Bridge Areena Oy:n hallitus on seuraava: Jesse Jäkärä, Raimo Raunto, 
Christer Björkman, Hulda Nyberg ja Fred Sundwall. Toimitusjohtajana 
jatkaa Kaj G Backas. 

 

13 § Seuraava kokous 

Seuraavan kokous järjestetään Hangossa (paikka selviää myöhemmin) 
perjantaina 15.7. klo 15:00 alkaen. 

14 § Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 19:46 

 

X
Janne Seppälä

Puheenjohtaja

 

X
Hulda Nyberg

Sihteeri
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X
Veijo Nikkanen

Pöytäkirjantarkastaja

 

X
Pekka Viitasalo

Pöytäkirjantarkastaja
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PÖYTÄKIRJA: HALLITUKSEN SIGNAALISSA PIDETTY KOKOUS 4/2022 
Aika: Tiistaina 26.4.2022 Signaalissa 
  
Osallistujat: Janne Seppälä, puheenjohtaja 
   Fred Sundwall 
  Petteri Nieminen 
  Milena Laitala 
  Martti Meronen 
  Finn Wardi 
  Veijo Nikkanen  
 
1 § Kokouksen avaus 
  
 Puheenjohtaja avasi kokouksen Signaalissa kello 15.24 
 
2 § Todetaan kokouksen päätösvaltaisuus annettujen vastausten jälkeen. 
 

Kokoukseen osallistuu 7 hallituksen jäsentä. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteeri ja pöytäkirjantarkastajat  
 

Kokouksen sihteerinä toimii Fred Sundwall. Pöytäkirja vahvistetaan 
seuraavassa hallituksen kokouksessa.  

 
4 § Joukkueen osallistuminen World Bridge series -kilpailuun (entinen Bridgeolympialaiset) 

Kauko Koistinen ilmoitti, että hän saanut yhteistyökumppanin, joka on valmis 

rahoittamaan joukkueen osallistumisen kilpailuihin.  

Päätös: Päätettiin, että Kauko Koistisen joukkue osallistuu kilpailuihin. 

5 § Kokouksen päättäminen 
 

Viimeisen kannanoton jälkeen kokous päätettiin kello 20.13 
 
 
 
Janne Seppälä    Fred Sundwall 
puheenjohtaja   sihteeri 
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PÖYTÄKIRJA: HALLITUKSEN SIGNAALISSA PIDETTY KOKOUS 5/2022 
Aika: Tiistaina 27.4.2022 Signaalissa 
  
Osallistujat: Janne Seppälä, puheenjohtaja 
   Fred Sundwall 
  Milena Laitala 
  Martti Meronen 
  Pekka Viitasalo  
 
1 § Kokouksen avaus 
  
 Toiminnanjohtaja avasi kokouksen Signaalissa kello 22.36 
 
2 § Todetaan kokouksen päätösvaltaisuus annettujen vastausten jälkeen. 
 

Kokoukseen osallistuu 4 hallituksen jäsentä. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteeri ja pöytäkirjantarkastajat  
 

Kokouksen sihteerinä toimii Fred Sundwall. Pöytäkirja vahvistetaan 
seuraavassa hallituksen kokouksessa.  

 
4 § Nimetään epävirallinen naismaajoukkue Kuopiossa pidettäviin Pohjoismaiden 

Mestaruuskilpailuihin korvaamaan Färsaarten poisjäänyttä naisjoukkuetta.  

Päätös: Päätettiin, toiminnanjohtajan ja Martti Merosen esityksestä, että joukkue 

Agneta Arle – Maria Nordgren, Jonna Kaminen – Kirsi Virtanen ja Gabriella Ahlvik – 

Outi Rahi nimetään PM-kisoihin Färsaarten naismaajoukkueen tilalle, jotta kilpailuun 

ei tule lepovuoroja. Samaa periaatetta on aiemmin noudatettu PM-kilpailuissa. 

5 § Kokouksen päättäminen 
 

Viimeisen kannanoton jälkeen kokous päätettiin 28.4.2022 kello 12.53  
 
 
 
Janne Seppälä    Fred Sundwall 
puheenjohtaja   sihteeri 
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PÖYTÄKIRJA: HALLITUKSEN SIGNAALISSA PIDETTY KOKOUS 5/2022 
Aika: Tiistaina 27.4.2022 Signaalissa 
  
Osallistujat: Janne Seppälä, puheenjohtaja 
   Fred Sundwall 
  Milena Laitala 
  Martti Meronen 
  Pekka Viitasalo  
 
1 § Kokouksen avaus 
  
 Toiminnanjohtaja avasi kokouksen Signaalissa kello 22.36 
 
2 § Todetaan kokouksen päätösvaltaisuus annettujen vastausten jälkeen. 
 

Kokoukseen osallistuu 4 hallituksen jäsentä. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteeri ja pöytäkirjantarkastajat  
 

Kokouksen sihteerinä toimii Fred Sundwall. Pöytäkirja vahvistetaan 
seuraavassa hallituksen kokouksessa.  

 
4 § Nimetään epävirallinen naismaajoukkue Kuopiossa pidettäviin Pohjoismaiden 

Mestaruuskilpailuihin korvaamaan Färsaarten poisjäänyttä naisjoukkuetta.  

Päätös: Päätettiin, toiminnanjohtajan ja Martti Merosen esityksestä, että joukkue 

Agneta Arle – Maria Nordgren, Jonna Kaminen – Kirsi Virtanen ja Gabriella Ahlvik – 

Outi Rahi nimetään PM-kisoihin Färsaarten naismaajoukkueen tilalle, jotta kilpailuun 

ei tule lepovuoroja. Samaa periaatetta on aiemmin noudatettu PM-kilpailuissa. 

5 § Kokouksen päättäminen 
 

Viimeisen kannanoton jälkeen kokous päätettiin 28.4.2022 kello 12.53  
 
 
 
Janne Seppälä    Fred Sundwall 
puheenjohtaja   sihteeri 
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